



SaigonTex - Vietnam Saigon Textile & Garment Industry Expo 2020 SaigonFabric - Vietnam Saigon Fabric & Garment Accessories Expo

Endorsed by : Ministry of Industry & Trade of Vietnam
VITAS Vietnam Textile & Apparel Association
AGTEK - Association Garment Textile Embroidery Knitting of HCMC

Jointly Organized by : VINATEX - Vietnam National Textile-Garment Group
Vietnam Chamber of Commerce & Industry (VCCI)
VCCI Exhibition Service Co Ltd

Overseas Organizer : CP Exhibition Ltd 华进
Rm 1703, 109 Gloucester Rd, Wanchai, Hong Kong
Tel: +852 25117427 Fax: +852 25119692
Vietnam Mobile: +84 903806028



www.sgntex.com
香港湾仔告士打道 109 号 1703 室
Email: sales@cpexhibition.com
Email: cp-vietnam@yahoo.com

2 March 2020

致各展商及相关单位

Dear exhibitors and parties may concern

Postponement Notice 展会延期通知

SaigonTex 2020 / SaigonFabric 2020
Vietnam Saigon Textile & Garment Industry Expo
Vietnam Saigon Fabric & Garment Accessories Expo
越南纺织及制衣工业展览会 2020 / 越南布料及制衣配件展览会 2020
2 - 5 September, 2020, Saigon Exhibition and Convention Center (SECC), Hochiminh City, Vietnam

受 COVID-19 疫情影响，原订于 2020 年 4 月 8 - 11 日举办的 SaigonTex 2020 / SaigonFabric 2020 将全部延期至 2020 年 9 月 2 - 5 日。

主办单位明白部份展商对 COVID-19 疫情感忧累，亦得悉现时有展商(例如: 中国, 中国香港及其他国家)因为签证问题未能到越南参展。经讨论后，主办单位决定将 SaigonTex 2020 / SaigonFabric 2020 全部延期至 2020 年 9 月 2 - 5 日于越南胡志明市相同展馆 - SECC 展馆举行。所有已付展位费将会转移到 9 月新 SaigonTex 2020 / SaigonFabric 2020 展会。其他细节将容后公布。

请浏览展会网页 www.sgntex.com / www.sgnfab.com 以获取更多展会相关信息。如有查询请联络主办单位周文杰先生 (电话: +852 25117427, 传真: +852 25119692, 电邮: jason@cpexhibition.com, Florrie@cpexhibition.com, 微信号: muaythaijason@gmail.com)

祝各位新体健康，9 月见!

Please be informed that SaigonTex has been postponed to **2 - 5 September 2020** from 8 - 11 April 2020 due to the concern of COVID-19 outbreak.

The organizers understand may exhibitors worry about the current COVID-19 situation around the world and even some exhibitors unable to apply visa to Vietnam. After discussion, the organizers decided to postpone the SaigonTex 2020/ SaigonFabric 2020 to 2 - 5 September, 2020, remain at the same venue, the SECC. All the booth rental fees paid will be carried forward to the September show. More details will be announced later.

For more details, please visit www.sgntex.com / www.sgnfab.com For registration or inquiry, please contact Mr Jason Chow in Hong Kong (Tel: +852 25117427, Fax: +852 25119692, Email: jason@cpexhibition.com, Florrie@cpexhibition.com, Wechat: muaythaijason@gmail.com) or our representative in your region.

Wish you stay healthy and look forward to seeing you soon!



Florrie Nguyen
华进有限公司 CP Exhibition Ltd
International Organizer and Sales Coordinator
SaigonTex 2020 / SaigonFabric 2020